



Meifen Ana, founder of Fen Atelier Gallery, holds a PhD from the University of Fribourg, Switzerland, a Master's degree from the University of Barcelona and teaches at the National Kaohsiung University of Science and Technology (NKUST), Taiwan. In addition to teaching, she has organised exhibitions in Barcelona, Switzerland, Germany and Taipei. Together with German and Taiwanese artists, Meifen Ana founded the 'Fen Atelier Art Club'.

The art fair presentation is entitled: 'As perfect as the art world'. Artists at the fair are: Jerome Chia-Horng Lin / Bernd Luz / Wen-Li Chou / Lee Wei / Sofonisba / Weng Chia-Duo / Yu Chia Huang

The works of Jerome Chia-Horng Lin are in a sense surreal and abstract. For the artist, beauty is not in the eye but in the mind of the viewer, not only on the surface but also in the subconscious. In the series presented here, water symbolises the artist's spiritual journey during the creative process. The water transforms itself into ever new shapes and forms and represents, among other aspects, the flow of the unconscious, the wonders of nature.

European artist Bernd Luz presents contemporary works characterised by stimulating interaction.

Meifen Ana, Gründerin der Fen Atelier Gallery, promovierte an der Universität Fribourg, Schweiz, hat einen Master-Abschluss der Universität Barcelona und lehrt an der National Kaohsiung University of Science and Technology (NKUST), Taiwan. Neben ihrer Lehrtätigkeit organisiert sie Ausstellungen in Barcelona, der Schweiz, Deutschland und Taipeh. Gemeinsam mit deutschen und taiwanesischen Künstlern hat Meifen Ana den ‚Fen Atelier Art Club‘ ins Leben gerufen.

Die Präsentation auf der Kunstmesse trägt den Titel: ‚So perfekt wie die Kunstwelt‘.

Die Werke von Jerome Chia-Horng Lin sind in gewissem Sinne surreal und abstrakt. Für den Künstler liegt die Schönheit nicht im Auge, sondern im Geist des Betrachters, nicht nur an der Oberfläche, sondern auch im Unterbewusstsein. In der hier vorgestellten Serie symbolisiert das Wasser die spirituelle Reise des Künstlers während des Schaffensprozesses. Das Wasser verwandelt sich in immer neue Formen und Gestalten und steht unter anderem für den Fluss des Unbewussten, für die Wunder der Natur.

Der europäische Künstler Bernd Luz präsentiert zeitgenössische Werke, die von einer anregenden Wechselwirkung geprägt sind.

Fen Atelier Gallery

Meeifen Ana Chen | Tuttlingerstr. 13, 78579 Neuhausen ob Eck, Germany | +49 7467 949 28 68 | www.fenatelier.de

WWW.ART-ZURICH.COM

FEN ATELIER
GALLERY

德國芬畫廊



Jerome Chia-Horng Lin: Egg Gears / oil on Canvas, 120x120cm, 2023 / Courtesy of Fen Atelier Gallery

Fen Atelier Gallery

Meeifen Ana Chen | Tuttlingerstr. 13, 78579 Neuhausen ob Eck, Germany | +49 7467 949 28 68 | www.fenatelier.de

WWW.ART-ZURICH.COM